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Από το υπ’ αριθ. 25/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 686/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση της αριθ. 22/2011 απόφασης Δ.Σ. της 
Κ.Ε.Π.Α. περί καθορισμού αποζημίωσης των 
φιλαρμονικών της. 

 
         Σήμερα 10 Οκτωβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 6-10-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  34 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Β. Σταυροπούλου-
Μπακαμτζόγλου, 7)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 8)Π. Παυλίδης, 9)Θ. 
Αγγελίνας, 10)Λ. Πουλασουχίδης, 11)Κ. Βοργιαζίδης, 12)Ν. 
Μωυσιάδης, 13)Χ. Κούτρας, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ. 
Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 16)Α. Καγκελίδης, 17)Μ. Παπαϊωνάννου, 
18)Θ. Κορωνάς, 19)Κ. Συμεωνίδης, 20)Β. Παπαδόπουλος, 21)Κ. 
Κουτσαντάς, 22)Λ. Τσαβδαρίδης, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Α. 
Γκαμπέσης, 25)Κ. Κοστογλίδου, 26)Χ. Τσιούντας, 27)Ε. Γουναράς, 
28)Γ. Σουμπέκας, 29)Κ. Παναγιωτίδης, 30)Δ. Γκέκα, 31)Α. 
Παπαδόπουλος, 32)Ι. Σοφρόνωφ, 33)Γ. Μελιόπουλος, 34)Χ. 
Σαββαϊδου. 

Α. Λαζαρίδης, Τ. Χατζηαθανασίου, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Γ. Κάκαρης, Α. 
Βεσυρόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Σ. 
Κουμτσίδης. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Η. 
Σοφιανίδης, Ι. Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου, Κ. Τζήμας. 

Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. 
Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. 
Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Χ. Γαϊτάνου, Κ. Συμεωνίδης και 
αποχώρησε ο κ. Α. Νεστορόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 673/2011 απόφασης προσήλθε η κα Β. Σταυροπούλου και αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Χ. 
Σαββαϊδου. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 674/2011 απόφασης προήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Κ. Συμεωνίδης, 
Α. Γκαμπέσης, Κ. Παναγιωτίδης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Η. Σοφιανίδης, Ι. Παπαδόπουλος. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 682/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Καγκελίδης.  
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 685/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Παναγιωτίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 686/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Καγκελίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 687/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης.   

 
 
 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 7-10-2011 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της Κοινωφελούς Επιχείρησης με την επωνυμία 
………..«Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας»………… 
με την αριθ. ……22/2011…… απόφασή του ενέκρινε την αποζημίωση και για τις δύο 
φιλαρμονικές  στα 300,00 ευρώ πλέον ΦΠΑ, ενώ το κόστος μετακίνησης να το 
επιβαρύνεται ο καλών τις φιλαρμονικές φορέας. 

Με το άρθρο 256 του Ν. 3463/06 προβλέπεται ότι: 
«1. Οι αποφάσεις του διοικητικού συμβουλίου της επιχείρησης εγκρίνονται από το 
δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο, αν αυτές αφορούν: 

α) Την ψήφιση του προϋπολογισμού, του ισολογισμού και της έκθεσης 
πεπραγμένων. 

β) Την αγορά ή εκποίηση ακινήτων ή την επιβάρυνση αυτών με εμπράγματο 
δικαίωμα. 

γ) Τη διάθεση των καθαρών κερδών ή τη διενέργεια επενδύσεων. 
δ) Την αύξηση του κεφαλαίου της επιχείρησης. 
ε) Τη συγχώνευση ή τη λύση της επιχείρησης. 
στ) Τη σύναψη δανείων και  
ζ) Την έγκριση των κανονισμών του επομένου άρθρου. 

2. Για τη νόμιμη λήψη ή έγκριση των ανωτέρω αποφάσεων απαιτείται η πλειοψηφία 
του συνόλου των μελών του αντίστοιχου συμβουλίου. 
3. Η έγκριση παρέχεται μέσα σε ένα (1) μήνα από τότε που κοινοποιήθηκε η 
απόφαση στο δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο. Αν περάσει άπρακτη η προθεσμία 
αυτή, θεωρείται ότι η απόφαση του διοικητικού συμβουλίου έχει εγκριθεί.». 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο για την έγκριση ή μη 
της υπ’ αριθ. …22/11.. απόφασης του δ/κού συμβουλίου της παραπάνω επιχείρησης.   

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Ανάγνωση θέματος. 

 Μιχαηλίδης: Η απόφαση αυτή ίσχυε απλά επικαιροποιείται γιατί πλέον η 
φιλαρμονική του Μακροχωρίου εντάσσεται κι αυτή στην Κ.Ε.Π.Α. κι έτσι ό,τι 
εκδηλώσεις κάνει και η φιλαρμονική του Μακροχωρίου και αυτή λοιπόν να αμείβεται 
μ’ αυτό το ποσό. Να πω όμως, τα λεφτά αυτά δεν πάνε στην Κ.Ε.Π.Α., τα λεφτά αυτά 
πάνε στα παιδιά, για κάλυψη αναγκών των παιδιών και στο τέλος της χρονιάς τα 
παιδιά κάνουν μια ψυχαγωγική εκδρομή και πηγαίνουν μ’ αυτά τα χρήματα γιατί τους 
καλούν αργίες, Σάββατα, Κυριακές, εορτές και μαζεύουν αυτό το κομπόδεμα. Δε 
βγαίνει ούτε μισό ευρώ στο ταμείο της Κ.Ε.Π.Α. 
 Σοφρόνωφ: Δηλαδή μ’ αυτόν τον τρόπο, είναι μια αποζημίωση την οποία 
παίρνουν τα παιδιά τα οποία είναι στις φιλαρμονικές, ένα. Το κόστος λειτουργίας, όχι 
της μετακίνησης, το κόστος λειτουργίας, γιατί δεν υπάρχουν όργανα, από πού τα 
προμηθεύονται, η συντήρηση τους κλπ όλα τα καλύπτει η Κ.Ε.Π.Α.;  
 Κοστογλίδου: Εγώ κ.Μιχαηλίδη έχω μια ένσταση όσον αφορά τη 
φιλαρμονική του Μακροχωρίου που τη βάζετε στην ίδια κατηγορία. Δηλαδή αν 
κλιθεί η Φιλαρμονική του Μακροχωρίου στην Κουλούρα ή στο Διαβατό για να πάει 
μια φορά το χρόνο που πάει στην περιφορά θα πρέπει να πληρώσει η εκκλησία 
προφανώς 300,00 € συν το ΦΠΑ που σημαίνει γύρω στα 360,00 €. Το εισηγητικό 
λέει πλέον ΦΠΑ. Προφανώς δεν είναι σωστά το εισηγητικό γραμμένο και τη 
μετακίνηση. Για τη μετακίνηση να το καταλάβω. Θεωρείτε ότι η παλιά Λυκογιάννη, 
η εκκλησία όταν κάνει την περιφορά έχει τη δυνατότητα να διαθέσει 300,00 € μια 
φορά το χρόνο; εγώ προτείνω όταν φεύγει εκτός του δήμου να εισπράττει τα χρήματα 
αλλά μέσα στα δημοτικά διαμερίσματα του δήμου μας είναι πολλά τα λεφτά και δεν 
μπορούν να τα πληρώσουν. Θα καταντήσουμε στις λιτανείες που έχουμε, να μη 
συμμετέχει η φιλαρμονική μας.  
 Μιχαηλίδης: Πρώτον, η φιλαρμονική είναι μία. Είναι η φιλαρμονική του 
Δ.Βέροιας. Απλά είναι το παράρτημα του Απ.Παύλου, δεν μπορεί να έχει άλλη 



φιλοσοφία η Βέροια κι άλλη ο Απ.Παύλος. Αν μπούμε στη λογική να πούμε ότι θα 
πάει δωρεάν ή με 100 ευρώ στο Διαβατό, θα πρέπει και της Βέροιας να πηγαίνει στη 
Μέση με 100 ευρώ, δωρεάν στο Σέλι, δε γίνεται αυτό το πράγμα. Αυτό είναι μια 
κοινή φιλοσοφία, μια κοινή πολιτική και τα λεφτά πάνε στα παιδιά. Δεν πάνε σε 
κανένα άλλο κουμπαρά. 
 Tσαβδαρίδης: κ.πρόεδρε, κάνουμε, κάνει η Κ.Ε.Π.Α., διοργανώνει τόσες 
εκδηλώσεις, τις οποίες τις προσφέρει δωρεάν στους κατοίκους αυτής της πόλης και εν 
πολύς κάνει και καλά. Δεν μπορεί όμως να έρχεται εδώ ο πρόεδρος της Κ.Ε.Π.Α. να 
μας λέει ότι εμείς χαλάμε τριάντα τρία χιλιάρικα και δεν παίρνουμε εισιτήριο γιατί 
προσφέρουμε ένα υψηλό πολιτιστικό προϊόν δωρεάν στους κατοίκους αυτής της 
πόλης για να το απολαύσουν, δεν μπορεί να κάνουμε τις προάλλες την εύηχη πόλη 
και να ξοδεύουμε, δε θυμάμαι, πάνω από εκατόν πενήντα χιλιάρικα για να το 
προσφέρουμε και τώρα να λέμε ότι ελάτε εσείς στη Λυκογιάννη, άνθρωποι της 
Λυκογιάννης που ούτως ή άλλως εκτός από μια φιλαρμονική δεν έχουν κ.Μιχαηλίδη 
και κανένας κάτοικος της Λυκογιάννης μακάρι να ερχόταν να απολαύσει την εύηχη 
πόλη ή να έρθει σ’ αυτά τα θέατρα που λέτε εσείς και θα τρέχουν οι τόνοι με το νερό 
από τους υδρόμυλους και ξέρω εγώ του Παπαδιαμάντη, και να λέμε τώρα ότι για να 
προσφέρουμε στη λιτανεία έναν εορταστικό αν θέλετε τόνο, να συνοδεύσει τη 
λιτανεία της εικόνας, να ζητάμε τριακόσια ευρώ για να κάνει μια εκδρομή. Εκεί που 
βάλατε τα εκατόν πενήντα χιλιάρικα, βάλτε και δυο χιλιάρικα να κάνετε εκδρομή τα 
παιδιά. Δεν κατάλαβα, αυτό είναι το πρόβλημα; εκεί έπεσε ζάχαρη στο νερό; είστε 
ανακόλουθοι σ’ αυτά που λέτε. Ή θα μας λέτε ότι κάνουμε εκδηλώσεις 
πλουσιοπάροχες για να «γουστάρουνε» οι άνθρωποι της Βέροιας και θα κάνουμε και 
τη φιλαρμονική μας δωρεάν, σιγά το κόστος, τα 300,00 €, τι θα εισπράξετε δηλαδή; ή 
θα γίνουν όλα δωρεάν για να μπορούν οι κάτοικοι να απολαύσουν ένα πολιτιστικό 
προϊόν όποιο υπάρχει και Λυκογιάννη και Σέλι και παντού, να πηγαίνει δωρεάν, δεν 
κατάλαβα, ή θα βάζετε εισιτήρια σε όλους όποιοι θέλουν να παρακολουθούν κι όπου 
υπάρχει κόστος, να βγαίνει αυτό το κόστος. Όπου μπορεί να προβλέπεται το μείζων, 
μπορεί να προβλέπεται και το έλασσον. Καμιά απολύτως συμμετοχή οικονομική 
οπουδήποτε πάει η φιλαρμονική εντός του δήμου, να πάει εκτός του δήμου ναι να 
πάρει αυτό το κόστος των 300,00 € να το εντάξετε και αυτό στην πολιτική που κάνετε 
την πολιτιστική, είναι μια προσφορά κι αυτή στον τόπο ενός πολιτιστικού προϊόντος.  
 Κοστογλίδου: Μόλις με κάλυψε ο κ.Τσαβδαρίδης θα προσθέσω κάτι όμως 
στον κ.Μιχαηλίδη. Η φιλαρμονική του πρώην δήμου Απ.Παύλου η οποία είναι 
βεβαίως λειτουργεί ως παράρτημα της φιλαρμονικής του δήμου Βέροιας και τις 
εκδηλώσεις έκανε, πήγαινε δωρεάν, και εκδρομή πήγαιναν τα παιδιά, γιατί τα παιδιά 
κάθε Χριστούγεννα και Πάσχα έβγαιναν και λέγανε τα κάλαντα και είχαμε 75 άτομα, 
βγαίνανε και λέγανε τα κάλαντα και μάζευαν τα χρήματα αυτά και έδιναν και μια 
νότα, όσα χρειαζόταν για να πάνε ένα τετραήμερο ή ένα πενθήμερο κάπου σ ένα 
ξενοδοχείο διακοπές. Όσα χρειαζόταν, στο εσωτερικό κα δήμαρχε έχουμε πολύ 
ωραία μέρη, δε χρειάζεται να πηγαίνουν στο εξωτερικό. Δίνανε και μια νότα χαράς 
στα χωριά και τα Χριστούγεννα και το Πάσχα, που πήγαιναν την Πρωτοχρονιά που 
λέγανε τα κάλαντα σ’ αυτούς τους κατοίκους που δεν έχουν τη δυνατότητα να ζήσουν 
αυτή την εορταστική ατμόσφαιρα όλων των άλλων πλουσίων διαμερισμάτων ή 
πόλεων όπως η Βέροια. Κι όλα γίνονταν και τα όργανα τους έφερναν. Γιατί και τα 
όργανα όλα αγοράζονταν με χρηματοδότηση του δήμου ή με τα χρήματα, πάντως όχι 
των παιδιών.  
 Μιχαηλίδης: Από την κα Κοστογλίδου ξεκινάω. Φέρτε μου ένα τιμολόγιο από 
τη φιλαρμονική που διαχειρίζονταν ένας άνθρωπος μόνο, ο οποίος δεν έφερε ένα 
τιμολόγιο, παρέδωσε η φιλαρμονική και δεν ξέραμε ούτε στολές που υπάρχουν στις 
αποθήκες ή κρυμμένες, με όργανα τα οποία εξαφανίστηκαν, με λουκέτα και με χίλια 
δυο. Και είχε η φιλαρμονική λεφτά ξέρετε πόσα; όσα έδινε αυτός ο άνθρωπος στη 
φιλαρμονική. Είναι έτσι πρόεδρε της δημοτικής κοινότητας. Όσα έδινε αυτός ο 
άνθρωπος ο μοναδικός διαχειριστής ο οποίος για να παραδώσει μου έβγαλε την ψυχή. 
Καταλάβατε; που ακόμα και σήμερα δεν παρέδωσε. Ο πρόεδρος που είχανε, δεν 
παρέδωσε καν, δεν παρέδωσε. Δεν υπάρχουν τιμολόγια κ.Παναγιωτίδη. Καμιά αγορά 
δεν έγινε με τιμολόγια, όλα έγιναν με τα χέρια έτσι. Δεν υπάρχει ένα παραστατικό 



που να ξέραμε ποιος αγόρασε τί; όταν πήγαμε να παραλάβουμε τη φιλαρμονική που 
λέει η κα Κοστογλίδου δεν ξέραμε από πού ήρθαν αυτά τα πράγματα και πόσα 
υπάρχουν.  
 Πρόεδρος: κ.Μιχαηλίδη παράκληση. Όταν αναφέρεστε, να αναφέρεστε με 
όνομα.  
 Μιχαηλίδης: Είπα πρόεδρος. Δε θυμάμαι το όνομα του. Παντελής 
Τοσουνίδης. Αναφέρομαι για τα πάντα, για όλη τη λειτουργία της φιλαρμονικής. 
Φέρτε μου εσείς σας προκαλώ, που ήσασταν και δημοτικός σύμβουλος, ένα βιβλίο 
εσόδων-εξόδων της Φιλαρμονικής. Φέρτε μου τιμολόγια, παραστατικά. Πέστε μου 
που ήταν αποθηκευμένες οι στολές, πείτε μου πόσα όργανα αγοράστηκαν, φέρτε μου 
στο άλλο συμβούλιο, σας προκαλώ. Αν μου φέρετε εσείς θα σας φέρω κι εγώ. 
κ.Τσαβδαρίδη είπατε μηδενικά. Θέλετε να γίνει διαχωρισμός λοιπόν της Βέροιας και 
του Απ.Παύλου. Ανακόλουθος είστε εσείς, γιατί επί των δικών σας ημερών όντας 
δημοτικός σύμβουλος εσείς, ψηφίσατε επί θητείας Χασιώτη δήμαρχο, να γίνει αυτή η 
δαπάνη των 300,00 €, είναι απόφαση Δ.Σ. που την ψηφίσατε εσείς κ.Τσαβδαρίδη, όχι 
εγώ, εσείς. Εγώ υπερασπίζομαι εκείνη την απόφαση και λέω. Ενσωματώνω εκείνη 
την απόφαση στο νέο δεδομένο που είναι ο Απ.Παύλος. Πότε λέγατε αλήθεια, τώρα ή 
τότε;  
 Τσαβδαρίδης: κ.Μιχαηλίδη αν δεν μπορείτε να είστε ήρεμος όταν έχετε 
προβλήματα, καλύτερα να μην τοποθετείστε γιατί εκτίθεστε, πρώτον. Δεύτερον, το 
δάχτυλο δε θα το κουνάτε σ’ εμένα, αν θέλετε να το κουνήστε κάπου να το κουνάτε 
αλλού. Εγώ δεν σας κούνησα ποτέ το δάχτυλο, ούτε μίλησα με απρεπή τρόπο όπως 
εσείς μιλήσατε μόλις προηγουμένως σ’ εμένα. Λοιπόν, το αντιπαρέρχομαι, ο τόνος 
της φωνής σας κ.Μιχαηλίδη δεν ήταν τόνος φωνής ο οποίος απευθύνεται σε ένα 
συνάδελφο, έχετε δεν έχετε δίκιο. Γιατί ακόμη κι αν έχετε, με τον τρόπο που 
εκφράζεστε, τον χάνετε. Δεν κατάλαβα, επειδή το 1998 είχα ψηφίσει έτσι, δε 
δικαιούμαι μετά από δεκατρία χρόνια να  έχω αλλάξει γνώμη όταν έχουν αλλάξει 
δραματικά οι όποιες συνθήκες; δεν μπορώ να έχω μια άλλη άποψη; είναι θέμα 
αλήθειας; γιατί λέτε πότε λέγατε αλήθεια τότε ή τώρα; θέμα αλήθειας είναι; θέμα 
αντίληψης των πραγμάτων, δεν υπάρχει αλήθεια. Δεν είναι γεγονός αυτό, αλήθεια ή 
ψέματα, όταν έλεγα τότε πίστευα εκείνο το πράγμα. Σήμερα όμως είμαι δεκατρία 
χρόνια εμπειρότερος και σοφότερος και δικαιούμαι να έχω μεταβάλλει άποψη. Πόσο 
μάλλον όταν σε εκείνο το Δ.Σ. μιλούσαμε μόνο για μια φιλαρμονική της Βέροιας και 
τώρα είμαστε υποχρεωμένοι να σεβαστούμε και μια πρακτική της Φιλαρμονικής του 
Μακροχωρίου η οποία ήρθε και ενώθηκε στο δήμο της Βέροιας μόλις τώρα. Γιατί να 
αλλάξουμε λοιπόν αυτή την πρακτική που είχε φτιάξει η Φιλαρμονική του 
Μακροχωρίου και να μην προσφέρουμε και σε αυτούς τους ανθρώπους ό,τι 
απολάμβαναν μέχρι τώρα χωρίς κανένα πρόβλημα. Κι αφού είναι έτσι τα πράγματα κι 
αφού ο δήμος είναι τόσο «large» σε μεγέθη και μπορεί να προσφέρει πράγματα, αυτό 
είναι το ελάχιστο που μπορούμε να προσφέρουμε στους κατοίκους αυτών των 
περιοχών. Σήμερα λοιπόν λέω κ.Μιχαηλίδη ότι δεν πρέπει να συμμετέχει όποιος 
κάνει μια εκδήλωση στα πλαίσια του δήμου της Βέροιας να συμμετέχει οικονομικά, 
μπορεί ο δήμος να βρει τα οικονομικά μέσα να συντηρήσει αυτήν την ιστορία και 
επίσης να προσφέρει τη δυνατότητα στα παιδιά να πάνε μια εκδρομή όπως πρέπει να 
πάνε για να ψυχαγωγηθούν, για να κάνουν ένα ταξίδι αναψυχής κι όλα αυτά. Νομίζω 
λοιπόν ότι σήμερα είναι αδήριτη ανάγκη να μην υπάρχει καμιά απολύτως συμμετοχή 
κι αυτά τα λεφτά, εσείς πόσα προσδοκάτε να βγάλετε από αυτήν εδώ την ιστορία; 
πόσα λεφτά είναι αυτά που θα πάρετε από τα 300,00 € γιατί για να έχουμε και μια 
τάξη μεγέθους, δηλαδή πόσες φορές θα πάει η φιλαρμονική σε πόσες εκδηλώσεις και 
τι θα εισπράξει; τρακοσάρια πόσα εσείς προσδοκάτε να εισπράξετε; εφτά 
τρακοσάρια, δηλαδή τρία χιλιάρικα μέγιστο. Αυτά τα τρία χιλιάρικα εγώ λέω που δεν 
είναι μεγάλο ποσό ας τα πληρώσει ο δήμος της Βέροιας. 
 Κοστογλίδου: Καταρχήν κ.πρόεδρε ο κ.Μιχαηλίδης τόσες φορές έχουμε 
συνεδριάσει, ποτέ δεν αναφέρθηκε στη Φιλαρμονική ότι δεν παρέλαβε και ότι δεν 
υπήρχαν τιμολόγια. Λοιπόν, υπήρχε διοικητικό συμβούλιο ορισμένο από το Δ.Σ. 
κ.Μιχαηλίδη και δεν είμαι αρμόδια εγώ να απαντήσω για τα τιμολόγια ή για τη 
διαχείριση. Ο πρόεδρος και το Δ.Σ. της φιλαρμονικής. Αυτό που θέλω όμως να σας 



κάνω γνωστό γιατί αναφέρεστε χωρίς να έχετε συγκεκριμένα στοιχεία  κι όλα αυτά, 
λέτε ότι που ήταν κρυμμένες οι στολές, σας πληροφορώ λοιπόν ότι για τις στολές που 
πιθανόν αναφέρεστε, γιατί εμείς επί θητείας μας δεν αγοράσαμε στολές στη 
φιλαρμονική τουλάχιστον όσο γνωρίζω, επί θητείας μας πληρώσαμε στολές εξ’ όσων 
γνωρίζω λέω κ.Δάσκαλε και μην παρεμβαίνετε, υπάρχουν όμως στολές που 
δωρήθηκαν από άλλο δήμο στη φιλαρμονική του δήμου μας και χρησιμοποιούνταν, 
έγινε δωρεά. Εγώ δεν ήμουν στο Δ.Σ. κ.Δάσκαλε. Αν θέλετε να απολογηθώ εγώ για 
τη φιλαρμονική, δε θα το κάνω κ.Δάσκαλε. Είπα εξ’ όσων γνωρίζω, δεν είμαι στο 
Δ.Σ. γι’ αυτό να καλέσει τον πρόεδρο της φιλαρμονικής για να παρουσιάσει και τα 
στοιχεία και να απολογηθεί και το σώμα να κάνει γνωστό. Να μην πετάει μόνο 
ρουκέτες ο κ.Μιχαηλίδης του τύπου, αφού το θέλετε θα ξεκινήσω από εσάς. Εδώ 
μέσα δεν απολογούμαστε, τοποθετούμαστε κ.Μιχαηλίδη. 
 Μιχαηλίδης: Πάλι από την κα Κοστογλίδου θα ξεκινήσω, πάλι από εκεί θα 
ξεκινήσω. Τελικά κα Κοστογλίδου  το τι συνέβαινε στον Απ.Παύλο κανένας δε 
γνωρίζει. Εγώ τα έμαθα εξ’ όσων με αφορά. Εσείς λοιπόν που είστε δημοτική 
σύμβουλος εγώ θα σας ξανα-προκαλέσω, ψάξτε λοιπόν τους οικείους σας κι όταν λέω 
οικείους εννοώ τους συνυποψήφιους σας που ήταν εκεί στη διοίκηση, κι ασκούσατε 
μαζί διοίκηση στο δήμο, άλλος στο νομικό πρόσωπο κι άλλος στο δήμο, και φέρτε τα 
στοιχεία αυτά εσείς. Γιατί εμείς όσο κι αν ψάξαμε στοιχεία δεν μπορέσαμε να βρούμε 
για την εικόνα της φιλαρμονικής. Και δεν έφερα στοιχεία μέχρι στιγμής αυτά που έχω 
στη διάθεση μου και αυτά τα οποία βρήκαμε μετά κόπων και βασάνων, με χιλίους 
δυο τρόπους γιατί δεν ήρθε ακόμη θέμα στο Δ.Σ. για τη συγχώνευση των 
επιχειρήσεων, όταν έρθει θα πούμε εκεί πάρα πολλά πράγματα για την επιχείρηση και 
για το πώς λειτουργούσε και είναι κοινό μυστικό πώς λειτουργούσε η επιχείρηση 
αυτή στο Δ.Απ.Παύλου, το ξέρουν όλοι. Φίλε Λάζαρε, ο τόνος της φωνής μου είναι 
αυτός και το ξέρεις πολύ καλά ή μάλλον δεν το έχεις μάθει ακόμη οκτώ χρόνια εδώ 
μέσα, εννιά. Εξάλλου αν βάζαμε ντεσιμπελόμετρο θα το είχες σπάσει προπολλού εσύ 
από εμένα γιατί πολλές φορές η φωνή σου έχει ξεπεράσει τα 80 ντεσιμπέλ που είναι η 
κοινή ησυχία. Εν πάση περιπτώσει ούτε μαθήματα κάνω σε κανένα, ούτε τίποτε και 
λέω κάτι. Εμένα με αποκάλεσες ανακόλουθο. Ανακόλουθος λοιπόν εγώ δεν ξέρω για 
ποιο λόγο είμαι, αλλά εγώ είχα στοιχεία να πω ότι ανακολουθία ήταν η δική σου η 
κίνηση με ποια έννοια; ότι τότε ψήφισες άλλα και τώρα εισηγήσε άλλα. Αυτό είναι 
μια ανακολουθία. Εγώ δεν κατάλαβα πού είμαι ανακόλουθος. 
 Σταυροπούλου: Επειδή ακουστήκαν αρκετά πράγματα, εγώ επανειλημμένα 
στο Δ.Σ. του Δ.Απ.Παύλου, ζήτησα κάποια στοιχεία από τον πρόεδρο, τα γνωρίζει η 
πρόεδρος του τότε Δ.Σ. όσον αφορά τι γίνεται όσο αφορά τους χορηγούς γιατί σε 
κάθε εκδήλωση ήταν αρκετοί οι χορηγοί, ποια ήταν τα έσοδα από τους χορηγούς, 
ποια ήταν τα έσοδα από τα ημερολόγια, από τα κάλαντα και ποτέ δεν απαντήθηκα. 
Αυτά έχουν γίνει επανειλημμένα ερωτήματα στο Δ.Σ. στο Δ. Απ.Παύλου. Επομένως 
υπήρχε μια διαχείριση χωρίς διαφάνεια. Εγώ θα ήθελα να προτείνω κάτι, επειδή η 
φιλαρμονική του Μακροχωρίου πλέον, του τότε δήμου Απ.Παύλου, τώρα 
Μακροχωρίου, είναι πρώτη φορά που θα ζητήσει κάποια χρήματα για να συμμετέχει, 
αν μπορούμε αυτό το ποσό να το έχουμε στο μισό.  
 Πρόεδρος: κ.Μιχαηλίδη πάντοτε τα ποσά αυτά είναι απαιτητά και στη μεγάλη 
φιλαρμονική ή αν παράδειγμα δεν ξέρω, δε θέλω να πω κάτι. Ας πούμε ένα χωριό 
μικρό, να πω το Λαζοχώρι με ένα άλλο μέγεθος της Ν.Λυκογιάννης, έχουν την ίδια 
δυνατότητα; 
 Μιχαηλίδης: Οι αποφάσεις του Δ.Σ. κ.πρόεδρε πρέπει να εκτελούνται. Η 
απόφαση του Δ.Σ για τη φιλαρμονική της τότε Βέροιας έλεγε 300,00 €. Όπου πήγαινε 
η φιλαρμονική και δεν μπορούσε να καλυφθεί αυτό, είναι κοινή ομολογία ότι το 
πλήρωνε ο δήμος από την τσέπη της ως πρόεδρος. Είναι αλήθεια κ.δήμαρχε; Τα 
λεφτά αυτά πήγαιναν γιατί πρέπει να πάει, είναι απόφαση και του διοικητικού 
συμβουλίου και του δημοτικού συμβουλίου.  
 Πρόεδρος: Είμαστε σε φάση ψηφοφορίας. 

Τσαβδαρίδης: Η δική μας η πρόταση λέει μηδέν συμμετοχή εντός του δήμου 
της Βέροιας.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Λ. Τσαβδαρίδη; 



 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Λ. Τσαβδαρίδης, Κ. Κοστογλίδου, Χ. Τσιούντας, Ε. Γουναράς, Κ. Παναγιωτίδης, Α. 
Παπαδόπουλος, Σ. Κουμτσίδης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. 
Παυλίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου-
Γεωργιάδου, Α. Καγκελίδης, Μ. Παπαϊωάννου, Θ. Κορωνάς, Β. Παπαδόπουλος, Κ. 
Κουτσαντάς, Δ. Γκέκα. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν 7 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Θ. Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, 
Χ. Κούτρας, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την απόφαση του Δ.Σ. της Κ.Ε.Π.Α.; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. 
Παυλίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου-
Γεωργιάδου, Α. Καγκελίδης, Μ. Παπαϊωάννου, Θ. Κορωνάς, Β. Παπαδόπουλος, Κ. 
Κουτσαντάς, Δ. Γκέκα. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 
Λ. Τσαβδαρίδης, Κ. Κοστογλίδου, Ε. Γουναράς. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν 11 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Θ. Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, 
Χ. Κούτρας, Χ. Τσιούντας, Κ. Παναγιωτίδης, Α. Παπαδόπουλος, Σ. Κουμτσίδης, Ι. 
Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
 Ο σύμβουλος Γ. Σουμπέκας απουσίαζε κατά την ψηφοφορία. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 7-10-2011 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την αριθ. 22/2011 απόφαση του Δ.Σ. της Κ.Ε.Π.Α.. 
3.- Την πρόταση του δημ. συμβούλου Λ. Τσαβδαρίδη 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 256 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.).  
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Εγκρίνει την αριθ. 22/2011 απόφαση του διοικητικού  συμβουλίου της 
Κοινωφελούς Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας περί 
καθορισμού αποζημίωσης ύψους € 300,00 (πλέον Φ.Π.Α.) για κάθε μία από τις δύο 
φιλαρμονικές ορχήστρες της επιχείρησης. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  686 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Χ. Δουλγερίδου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ι. Λιάτσου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Η. Σοφιανίδης  
Π. Παυλίδης  Ι. Παπαδόπουλος  
Θ. Αγγελίνας  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης  Κ. Τζήμας  
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος     
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη     
Γ. Μελιόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  12-12-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Χ. Σαββαϊδου 

 
 
  
 


